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BRM.0012.5.42.2021 

 

Protokół nr 30/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

w dniu 28 czerwca 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury w dniu 28 czerwca br. odbyło się zdalnie  

w formie tzw. wideokonferencji i trwało od godz. 1331 do godz. 1451. Członkowie Komisji 

łączyli się za pomocą programów CISCO Webex oraz eSesji.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Tabisz – przewodnicząca Komisji.        

Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 6 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Urszula Zajączkowska, Marek Kawa, Anna Łegowik, Anna Tabisz  

i Alicja Wiśniewska). Obecność członków Komisji została potwierdzona poprzez odczytanie 

listy obecności przez przewodniczącą Komisji. Każdy radny, którego wizerunek był widoczny 

podczas wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając słowo 

„obecny/a”. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek obrad nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 29/2021 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola ze 

wspólnego posiedzenia komisji w dniu 9 czerwca 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości średniej ceny 

jednostki paliwa w mieście Opolu w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 956). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zamiaru 

przekształcenia Miejskiej Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Opolu poprzez 

zmianę siedziby (druk nr 960). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Gminy Opole, niestanowiących wyłącznej własności Gminy (druk nr 977) 
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5. Tematy z planu pracy Komisji:  

a) „Przygotowanie oferty na okres wakacji 2021 roku”; 

b) „Skala i ocena przygotowania obiektów oświatowych do remontów podczas wakacji”; 

c) ,,Mobilność młodzieży i kadry – ilość i tematyka  realizowanych przez szkoły 

podstawowe i ponadpodstawowe projektów edukacyjnych, zakładających aktywność 

poza granicami kraju”; 

d) ,,Oferta dla Młodych Miasta Opola”. 

6. Sprawy różne: 

a) Pismo w sprawie przesunięcia tematu wynikającego z planu pracy Komisji. 

b) Wniosek dotyczący przeniesienia Zespołu Szkół Specjalnych do jednego 

dostosowanego do tego typu działalności obiektu. 

 

     

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

      Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 29/2021 ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

w dniu 9 czerwca 2021 r. w obecności 6 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: 

Dariusz Chwist, Urszula Zajączkowska, Marek Kawa,  Anna Łęgowik, Anna Tabisz oraz Alicja 

Wiśniewska. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

Wprowadzenia do projektu uchwały w określenia wysokości średniej ceny jednostki paliwa 

w mieście Opolu w roku szkolnym 2021/2022 na druku nr 956 dokonał Aleksander Iszczuk, 

naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

Pytań do omawianego projektu uchwały nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 
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Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 28 czerwca 2021 r. 

do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości średniej ceny jednostki paliwa  

w mieście Opolu w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 956). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek.  

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Urszula Zajączkowska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Alicja Wiśniewska). 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

Wprowadzenia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zamiaru 

przekształcenia Miejskiej Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Opolu poprzez zmianę 

siedziby na druku nr 960 dokonał Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu 

Miasta Opola. 

Pytań do omawianego projektu uchwały nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 28 czerwca 2021 r. 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej 

Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Opolu poprzez zmianę siedziby (druk nr 960). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Urszula Zajączkowska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Alicja Wiśniewska). 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
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zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy 

Opole, niestanowiących wyłącznej własności Gminy na druku nr 977 dokonała Magdalena 

Matyjaszek, naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej Urzędu Miasta 

Opola. 

Pytań do omawianego projektu uchwały nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 28 czerwca 2021 r. 

do  projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Opole, 

niestanowiących wyłącznej własności Gminy (druk nr 977). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Urszula Zajączkowska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Alicja Wiśniewska). 

 

Do punktu 5 a) porządku posiedzenia:  

 Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Przygotowanie oferty na okres wakacji 2021 

roku” zreferowali Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty, Marcin Sagan, naczelnik 

Wydziału Sportu oraz Magdalena Matyjaszek, naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki  

i Współpracy Zagranicznej. 

  Pytań nie zadano. 

 Dyskusji nie podjęto 

 

 

Do punktu 5 b) porządku posiedzenia:  

       Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Skala i ocena przygotowania obiektów 

oświatowych do remontów podczas wakacji” omówił Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału 

Oświaty.  
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Pytań nie było. 

W dyskusji głos zabrała radna Anna Tabisz. 

 

Do punktu 5 c) porządku posiedzenia:  

       Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Mobilność młodzieży i kadry – ilość  

i tematyka  realizowanych przez szkoły podstawowe i ponadpodstawowe projektów 

edukacyjnych, zakładających aktywność poza granicami kraju” omówił Aleksander Iszczuk, 

naczelnik Wydziału Oświaty.  

Pytań nie było. 

W dyskusji głos zabrała radna Anna Tabisz. 

 

Do punktu 5 d) porządku posiedzenia:  

       Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. „Oferta dla Młodych Miasta Opola” omówili 

Michał Kramarz, zastępca naczelnika Biura Obsługi Inwestorów, Marcin Sagan, naczelnik 

Wydziału Sportu oraz Magdalena Matyjaszek, naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i 

Współpracy Zagranicznej. 

Pytań nie było. 

W dyskusji głos zabrały radne Alicja Wiśniewska oraz Anna Tabisz. 

Radna Alicja Wiśniewska zgłosiła prośbę, aby temat szerzej omówić na następnym 

posiedzeniu. 

 

Do punktu 6 a) porządku obrad: 

       W punkcie Sprawy różne przewodnicząca Komisji poinformowała, że do Komisji Edukacji 

i Kultury wpłynęło pismo w sprawie przesunięcia tematu wynikającego z planu pracy Komisji 

dot. „szklanych pułapek” z 19 sierpnia 2021 r. na 23 września 2021 r. Pismo zostało poddane 

głosowaniu. Komisja Edukacji i Kultury w jawnym głosowaniu zgodziła się na przesunięcie 

terminu omawiania tematu. Za powyższym opowiedziały się 4 radne: Anna Tabisz, Anna 

Łęgowik, Alicja Wiśniewska oraz Urszula Zajączkowska, przy braku głosów przeciwnych i 

braku głosów wstrzymujących się. 

        Radna Alicja Wiśniewska zgłosiła prośbę, aby środowiska przyrodnicze oraz organizacje 

pozarządowe zabrały głos w temacie. 
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Do punktu 6 b) porządku obrad: 

 Komisja Edukacji i Kultury sformułowała wniosek do Prezydenta Miasta Opola 

dotyczący przeniesienia Zespołu Szkół Specjalnych do jednego dostosowanego do tego typu 

działalności obiektu. Wniosek został poddany głosowaniu.  

Komisja Edukacji i Kultury przyjęła w jawnym głosowaniu wniosek zgodnie 5 głosami za 

(radni: Marek Kawa, Anna Tabisz, Anna Łęgowik, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

 Porządek obrad posiedzenia Komisji został zrealizowany. 

 Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie. 

         

 

 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

             

       Anna Tabisz 

 

 

 

Protokołowała:  

Monika Jacyniuk             


